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MIRDC Promotes Taiwan Medical Device Industry in Singapore, Reinforces Links with New Southbound Countries
The Metal Industries Research & Development Centre (MIRDC) led Taiwan dental device manufacturers to attend the 10th edition of the International Dental Exhibition and Meeting (IDEM Singapore), held in Singapore in mid April 2018. At the show’s Taiwan Product Pavilion, they came into contact with 8,000 dentists and dental product buyers from nearly 70 countries who attended the exhibition and medical conference. Taiwan businesses used an overall marketing approach to increase the exhibiting performance of the country and used the product pavilion to integrate marketing for the Taiwan dental industry while also increase confidence in and awareness of Taiwan-made products on the demand end
Taiwan products include dental hand-pieces, collagen fillings, many products developed and technology transferred by the MIRDC, such as an oral dental scanner, artificial dental implants, porcelain dental implants, hand-held x-ray devices, and surgical mallets. Eight Taiwan manufacturers participated in the exhibition, including Chang Hsin Biotech, Codent Technical Industry, Tian Shwu Company, Denracle, Coho Biomedical Technology, Acro Biomedical, Energy Resources International, and BIL. The businesses increased their participation this year through joining the Taiwan Dental Industry Marketing Strategic Alliance. It is hoped that such participation will help expand the Taiwan dental device industry into international markets and match medical device distributors in Singapore with the industry in Taiwan. IDEM is Asia’s biggest platform for dental technology and devices in terms of scale and representation. Held biennially, the exhibition combines the medical conferences for dentistry to provide medical device suppliers with direct contact to end clients, the dentists, for promoting the products. In addition, the exhibition attracts many buyers to visit and purchase medical products. This trip not only promoted Taiwan dental device capabilities, but also held matchmaking and exchange meetings with Nanyang Technological University and medical device distributors in Singapore. 
Dr. Chih-lung Lin, the vice president of MIRDC said that recently the MIRDC has proactively integrated Taiwan manufacturers to jointly participate in exhibitions with a steady performance and has obtained the recognition of Taiwan businesses. Willingness to jointly participate in the exhibition has also increased. The MIRDC has been dedicated to the medical device industry for 10 years. In addition to helping traditional industries in Taiwan to complete industrial transformation to manufacturing high quality products by development of metal materials and strength of manufacturing process, the MIRDC also assists Taiwan manufacturers to become more competitive on the marketing side by establishing industry clusters and own brands and exploring international businesses opportunities.
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強化南向鏈結  金屬中心率台灣業者赴新加坡行銷醫材商機
金屬中心率領國內牙科醫材廠商以台灣精品國家形象館參與4月中旬在新加坡舉辦之第10屆新加坡國際牙材展（IDEM Singapore 2018），直接面對來自近70個國家、8000多名參與醫學會議的牙科醫生、牙科買家等客戶做整體性行銷藉以提升國際參展的綜效，希望藉由國家形象館整合行銷台灣牙科產業，強化需求端的信賴與對台灣產品的認知。
今年參展台灣廠商產品涵蓋植牙手機、膠原蛋白填補物、本中心研發技轉的口內掃瞄機、人工牙根、陶瓷牙根、手持式X光機、手術槌等。本次參展的8家國內業者，包括長欣、科頂、添淑、敦特、光弘、亞果、能資、達榮等，以「台灣牙科產業行銷策略聯盟」模式擴大展出，可望透過這次的展出開拓更多國際市場，成功媒合星洲醫材通路商及台灣牙科醫材產業。本展會是亞太地區最具規模及代表性的牙醫科學技術與設備儀器展覽平台，每兩年舉辦一次，結合醫學會議提供參展廠商直接面對產業終端客戶－牙科醫師進行產品推廣，除此之外並吸引廣大買家前來觀展採購。此行參展行程除廣宣國內牙科醫材能量，並與南洋理工大學及星洲醫材通路商進行媒合交流，推動產業國際合作。
金屬中心副執行長林志隆表示，近年來金屬中心積極整合國內業者聯合參展，成績逐年成長，效果亦獲業者肯定，聯合參展的意願相對提高。金屬中心跨足醫材市場更已進入第10年，除藉重金屬材料之開發與製程優勢以輔導國內傳產業者轉型生產高值產品外，亦從建立產業聚落、建立品牌、開拓國際商機等行銷面向，著手提升產業之競爭力。



